
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 8. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 70
I en artikel i FinansWatch den 22. november 2023 udtaler Frederik Barfoed, at der vil 
være områder i landet, som de store aktører ikke har fokus på. Det vil sige, at der vil 
være steder i Danmark, der muligvis vil gå mere eller mindre i stå, fordi der ikke findes 
de investorer i de områder med de rette kapitalforhold. Det kan ende galt for provinsbyer 
i udkantsdanmark. Er ministeren enig i Frederik Barfoeds udtalelse? Hvis ikke, bedes 
ministeren grundigt redegøre for, hvor Frederik Barfoed tager fejl, og hvorfor der ikke er 
risiko for, at indgrebet rammer hårdere uden for byerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Andersen
formand
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